



寶軒 
THE BAUHINIA
HOTELS & APARTMENTS

www.thebauhinia.com.hk





Introduction

簡介

Since 2000, Bauhinia Hotels Group Limited launched four boutique hotels and two serviced apartments year by year in Central, Tsim Sha Tsui, Shenzhen and Guangzhou, those are strategically located in core business hub. The Bauhinia always provides the most comfortable, convenient services to all the business travelers.

With its personalized services and genuinely warm charm, The Bauhinia is ideal for both enjoyment and comfort.

自 2000 年開始，寶軒集團分別於中環、尖沙咀、深圳及廣州等核心商業及娛樂中心地段，推出了 4 所精品酒店及 2 所服務式住宅，為許多本港、國內及國外的商務旅客提供舒適、便利的服務。

憑藉個性化的服務和對住客的熱情款待，寶軒必然是您的理想選擇。

1.0



2.0



The Bauhinia Hotel (Central)

Experience the Excitement

The Bauhinia Hotel (Central) offers a tranquil home-away-from home atmosphere to make your stay enjoyable with our modern boutique hotel concept.

With 42 stylishly furnished guest rooms, **The Bauhinia Hotel (Central)** serves as the travelers' personal base to refresh from their hectic business schedule with a balance of relaxation and enjoyment. Clean lines and functional creativity are enhanced by Wi-Fi Internet connections, LCD TVs and iPod Docking.

Just short distance from the most prestigious shopping, entertainment and business areas of IFC, Lan Kwai Fong and Central brings exemplary service to an environment known for business and leisure that is unequalled in this city today.

119 - 121 Connaught Road Central, Hong Kong
(852) 3426 3333 / info_central@thebauhinia.com.hk

www.thebauhinia.com.hk



寶軒酒店 (中環)

作為寶軒第二間的精品酒店，寶軒酒店 (中環) 繼續著重舒適和精緻的風格，提供優質的款待及住宿；憑現代精品酒店的概念，給您一個家外之家的氛圍，讓您擁有愉快歡樂的旅程。

四十二間極具時尚優雅的客房，給予您最舒適的住宿環境，讓您放鬆心情，遠離繁囂，洗滌一天的疲累。客房設計混合了時尚、舒適及方便旅客等要點。無線上網連接、液晶平面電視和 iPod 音樂設備，充分發揮房間的簡潔及功能上的創意。

置身享負盛名的中環商業區，集金融、購物及娛樂於一身，為您提供國際級模範的服務，帶來無語倫比的都市生活體驗。

香港干諾道中 119 - 121 號
(852) 3426 3333 / info_central@thebauhinia.com.hk

www.thebauhinia.com.hk



2.1



3.0



The Bauhinia Serviced Apartments (Central)

City Living at its Best

The Bauhinia Serviced Apartment (Central) is one of only a handful of hotels in Hong Kong's core Central / Sheung Wan business hub to offer furnished apartments with stunning harbour views.

Minutes away from a vibrant district, Sheung Wan MTR Station can be quickly accessed. Residents can be whisked around swiftly, from the nearby Hong Kong Airport Express Station and Macau Ferry Terminal. Just downstairs is a wide selection of shopping malls and dining hotspots that facilitate an enjoyable city life.

Residents have complimentary WiFi internet access and Cable TV in every homey apartment, which has a fully equipped kitchen as well. Some of the exclusive rentals even have a two-in-one washer and dryer. For those who work, local and overseas fax services, print-out services and photocopy services are also available.

In the 24-hour secured living haven, tenants have no worries, but a comfortable getaway.

119-121 Connaught Road Central, Hong Kong
(852) 2156 3000 / enquiry@thebauhinia.com.hk

www.thebauhinia.com.hk





寶軒服務式住宅 (中環)

寶軒月租式住宅 (中環) 位於中上環核心商業地段，維港醉人景色盡收眼底，其位置優越，在提供服務式住宅的酒店中絕無僅有。

寶軒鄰近香港機場快綫、上環港鐵站及港澳碼頭；瞬間直達國際金融中心、中環中心、中遠大廈、蘭桂芳、蘇豪區等大型商場及食肆，生活節奏盡在掌握。

在每一單位之內，已設有免費無線網絡連接及有線電視頻道；另外，煮食設備也一應俱全，某些單位更設有獨立的洗衣及乾衣機。大堂亦提供傳真、打印和複印服務，體貼商務住客的需要。

在設有24小時保安的生活環境之下，住客可無後顧之憂，享受一個舒適的家。

香港干諾道中 119 - 121 號
(852) 2156 3000 / enquiry@thebauhinia.com.hk

www.thebauhinia.com.hk



3.1



The Bauhinia Hotel (Tsim Sha Tsui)

Stylish Comforts in the City Center

With a commanding view of Victoria Harbor, **The Bauhinia Hotel (TST)** is conveniently located in the most desired area in Tsim Sha Tsui, one of the business, shopping, entertainment and sightseeing districts in Hong Kong.

Walking to Knutsford Terrace – Kowloon Lan Kwai Fong, the popular dining and nightlife place only take a minute.

With 98 newly designed and decorated guestrooms, **The Bauhinia Hotel (TST)** provides the best place for your enjoyment and comfort.

5-9 Observatory Court, Tsim Sha Tsui, Hong Kong
(852) 3106 3366 / info_tst@thebauhinia.com.hk

4.0

www.thebauhinia.com.hk

寶軒酒店 (尖沙咀)

坐擁著維多利亞港的迷人璀璨景色，**寶軒酒店 (尖沙咀)** 位於香港最繁華的購物、娛樂、飲食集中地——尖沙咀。鄰近多個旅遊景點，步行數分鐘直達星光大道、鐘樓、香港太空館、文化中心、香港歷史博物館、科學館等。

寶軒酒店 (尖沙咀) 毗鄰諾士佛臺，又稱九龍蘭桂芳，各式酒吧、餐廳林立，令人樂而忘返。

共有九十八間設計優雅客房，每間客房均設備完善，為您提供舒適的住宿環境，洗滌一天的疲累。

香港九龍尖沙咀天文臺圍 5 - 9 號
(852) 3106 3366 / info_tst@thebauhinia.com.hk

www.thebauhinia.com.hk





The Bauhinia Hotel (Shenzhen) Urban Ambience

Strategically situated at Shenzhen's bustling commercial and financial hub, **The Bauhinia Hotel (Shenzhen)** is a boutique hotel which is owned by a leading Hong Kong listed company.

As a stylish business boutique hotel, The Bauhinia is mainly targeted at business and leisure travelers. Innovative and modish in its design, the hotel is refreshingly free of the pretence common at many more traditional establishments and always guarantees an enjoyable experience for guests.

The 162 stylish and modern guest rooms here span everything from Standard and Executive Rooms to Deluxe Suites with double or twin beds. Executive floors and non-smoking floors are also available should you prefer.

City Square Podium, JiaBin Road, LuoHu District, ShenZhen, PRC
(86) 0755 2567 8888 / info_sz@thebauhinia.com.cn

www.thebauhinia.com.cn

5.0



寶軒酒店 (深圳)

寶軒酒店 (深圳) 是香港上市公司投資及興建的商務精品酒店，位於深圳市繁華的商業和金融中心，地理位置優越。

寶軒酒店 (深圳) 的建築創新而富時代感，體現了現代商務型酒店的獨有魅力。適合各階層的商務和觀光旅客，以及厭倦傳統酒店墨守成規的人士入住。本酒店秉承「時尚、安全、衛生、舒適」的企業理念，承諾為海內外客戶提供舒適的客房、一流的餐飲、頂級的康體娛樂和商務會議設施，是中外商界精英進行商務社交和休閒健身的必然首選。

酒店擁有設施完備的客房共 162 套，每間裝飾都匠心獨運，充滿藝術氣息及時代感。加上溫馨、寬敞及舒適的環境，熱情周到的服務，必定讓您賓至如歸。酒店提供不同特色的住宿環境，高級客房、豪華客房、行政客房、行政豪華客房、豪華套房以至精品套房，應有盡有，並設有大床房或雙床房可供選擇。此外，酒店設有行政樓層及無煙樓層，以滿足不同客人的需求。

中國深圳市羅湖區嘉賓路城市天地廣場裙樓
(86) 0755 2567 8888 / info_sz@thebauhinia.com.cn

www.thebauhinia.com.cn





The Bauhinia Serviced Apartments (Shenzhen)

Home is where the Heart is

Setting new benchmarks in stylish accommodation, **The Bauhinia Serviced Apartment (Shenzhen)** offers guests the convenience of a convenient location close to The Mixc Shopping Mall, Shun Hing Square, Shenzhen Book City and International Trade Building. As Shenzhen Railway Station and LuoHu Port just a short stroll away, with the modern and innovative decoration, The Bauhinia is also perfectly placed for both business and leisure travelers.

Simplicity and elegance are the main features of the **City Club**. The **City Club** covers 1,800 square meters. In the club you can find warmth indoor swimming pool, sauna room, game room, children's activity room, gymnasium, snooker room, cafe, table-tennis room, massage room, multi-function room and business centre. The **City Club** provides a host of fitness and recreational facilities that everyone in the family can enjoy.

Block A, City Square, JiaBin Road, LuoHu District, ShenZhen PRC
(86) 0755 2216 1111 / citysuites@thebauhinia.com.cn

6.0

www.thebauhinia.com.cn

寶軒公寓 (深圳)

寶軒公寓 (深圳) 是香港上市公司投資及興建的月租式住宅，位於深圳市繁華的商業和金融中心，地理位置優越，毗鄰深圳地標-華潤萬象城、地王大廈、深圳書城等，距深圳火車站、羅湖口岸及國貿僅有咫尺之遙。交通極為便利，周邊配套設施完善，鄰近各類購物、美食、超市及休閒娛樂場所。酒店極具現代感及創意的設計，服務及設備齊全，是您商務之旅或休閒度假的首選場所。

城市天地廣場會所裝修豪華、設施齊全。營業面積1800平方米，擁有寬敞的全天候恆溫游泳館、寧靜的閱覽室、功能完備的麻將室、棋牌室；設施齊全的兒童娛樂室、健身室、風格獨特的檯球室，溫馨典雅的咖啡廳；另設有乒乓球室、舒適的按摩室、功能齊備的多功能活動室、商務中心，是集休閒、娛樂、商務于一體的星鑽級會所。



中國深圳市羅湖區嘉賓路城市天地廣場 A 座
(86) 0755 2216 1111 / citysuites@thebauhinia.com.cn

www.thebauhinia.com.cn



6.1



7.0



*The Bauhinia Hotel &
Serviced Apartments (Guangzhou)*
A Touch of Convenience

Strategically situated at Guangzhou's bustling JieFang South Road commercial hub, **The Bauhinia Hotel & Serviced Apartments (Guangzhou)** is a business boutique hotel which is owned by a leading Hong Kong listed company.

Setting new benchmarks in stylish accommodation, The Bauhinia offers guests the convenience of a convenient location close to Chinese Export Commodities Fair and Guangzhou Railway station, As Haizhu Square Metro Station just a short stroll away, The Bauhinia is also perfectly placed for travelling executives and shopping leisure travelers.

With its distinctive artistic ambience, personalized service and genuinely warm charm, The Bauhinia is ideal for both enjoyment and comfort. The 166 stylish and modern guest rooms, includes 18 apartments and 148 hotel rooms, here span everything from Standard and Superior Rooms to Deluxe and Residential Suites with double or twin beds. Non-smoking floors are also available should you prefer.

151 JieFang South Road, YueXiu District, GuangZhou, PRC
(86) 020 6265 6888 / info_gz@thebauhinia.com.cn

www.thebauhinia.com.cn



寶軒酒店及公寓（廣州）

廣州寶軒酒店是香港上市公司投資興建的商務精品酒店，位於廣州市解放南路繁華的商貿中心。酒店地理位置優越，與中國進出口商品交易會和廣州火車站相隔咫尺，離海珠廣場地鐵站僅有握手之遙。酒店周邊交通極為便利，完全適宜商務、旅行、購物等穿梭各地人士的選擇。

酒店共有166間客房，包括148間酒店客房、18套公寓，每間裝飾都匠心獨運，充滿藝術氣息及時代感。加上溫馨、寬敞及舒適的環境，熱情周到的服務，必定讓您賓至如歸。

酒店提供不同特色的住宿環境，標準客房、高級套間以至豪華套房，應有盡有，住客更可選擇大床房或雙床房。此外，酒店設有無煙樓層，切合不同住客的需求。



中國廣州市越秀區解放南路 151 號
(86) 020 6265 6888 / info_gz@thebauhinia.com.cn

www.thebauhinia.com.cn



7.1